



## Jenny Tyldesley

---

Jennifer Tyldesley took up her position as Consul Economic in the British Consulate in Shanghai in September 2014, following a period of Chinese language training. She leads the UK Government's economic engagement in East China: Shanghai, Zhejiang, Anhui and Jiangsu, including high level visits.

After graduating from Oxford University in PPE, Jenny completed a master's degree in Development Economics at the School of African and Oriental Studies. She then left London for Africa, to serve as a Health Economist in the Swaziland Ministry of Health as part of an ODI fellowship.

After two years in Swaziland she joined the Foreign and Commonwealth Office in 2010. In that year she worked on low carbon growth, supporting our range of climate change attaches around the world. She has also worked in the FCO Economics Unit, focusing on trade in the Asia Pacific Region.

Jenny is a keen cyclist and particularly enjoys cycling touring in remote parts of China. This year she has also accepted the challenge of running 12 half marathons in 12 months, which is taking her to different parts of the country. She loves Shanghai and has been enjoying learning about its history and architecture.



### Jenny Tyldesley

完成两年的中文语言培训之后，林洁希于2014年9月起就任英国驻上海总领事馆经济领事。她主要负责英国政府在华东地区的经济事务以及高层访问，包括上海，浙江，安徽和江苏。

毕业于牛津大学政治哲学经济学专业之后，林洁希在伦敦大学亚非学院完成发展经济学硕士学位。之后她获得海外援助机构的奖学金支持，离开伦敦前往非洲，在斯威士兰卫生部担当卫生经济学家。

在斯威士兰两年之后，她于2010年加入英国外交部，致力于推动低碳领域的发展，支持全球各地气候变化处的工作。之后她加入经济部门，专注于亚太地区的贸易发展。

林洁希热爱骑自行车，特别是在中国偏远的地方骑行。今年她欣然接受了在12个月里跑12个半程马拉松的挑战，用跑步的方式发掘中国不同的地方。她非常喜欢上海，特别是上海的历史和建筑史。